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SCHRIFTELIJKE VRAAG BUITEN DE GEMEENTERAADSZITTING 

 

Indiener: Hamid Riffi 
 

Datum: 01/10/2020  
 

Onderwerp vraag: Vuilnisbakken Leuvense Vaart 
 

Toelichtende nota 
Deze vraag is niet nieuw, maar duikt toch telkens weer op. Mechelaars, 

wonende aan de Leuvense Vaart, proberen hun mooie buurt proper te houden, 
maar stellen spijtig genoeg vast dat dit quasi onmogelijk is. Sinds het 

weghalen van de vuilnisbakken is het alleen maar erger geworden. 
Elke dag opnieuw moeten ze terug blikjes en ander afval opruimen om het 

voor hun deur toch wat proper te houden. 

Ik besef dat dit niet enkel daar een probleem is, maar op vele plaatsen in en 
buiten Mechelen en dat we niet op elke hoek van de straat een agent of 

gemeenschapswacht kunnen zetten. Toch blijft dit een groot probleem in 
Mechelen.  

 

  

 

http://www.google.be/imgres?q=logo+mechelen&hl=nl&sa=X&tbo=d&biw=1920&bih=1023&tbm=isch&tbnid=HEiqVVNQ49QHmM:&imgrefurl=http://www.rlrl.be/rivierkenner/partners.php&docid=ieUunlNVXHapWM&imgurl=http://www.rlrl.be/rivierkenner/logo_mechelen.png&w=237&h=497&ei=MczuUPK2CLDK0AWsr4CACA&zoom=1&iact=hc&vpx=270&vpy=102&dur=1030&hovh=325&hovw=155&tx=96&ty=172&sig=108341966036169924650&page=1&tbnh=153&tbnw=73&start=0&ndsp=61&ved=1t:429,r:3,s:0,i:130


 

 
 

Vragen  

Wat is de reden waarom deze vuilnisbakken zijn weggehaald? Ik vermoed dat 
het deels te maken heeft met de sluikstortproblematiek aan de vuilnisbakken. 

Nu ligt het vuil overal... Zijn er nog andere redenen? 
Hoeveel PV’s zijn er al opgemaakt voor sluikstorten? 

Hoeveel van deze PV’s hebben tot een boete geleid? 
Welke acties onderneemt de stad naast de campagne “Stad om te zoenen”? 
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